

《单词百科:unfeminine是什么意思?unfeminine怎么发音?unfeminine的解释和用法》

英语单词unfeminine是什么意思?unfeminine怎么读?unfeminine怎么发音?简答网为您整理了unfeminine的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



unfeminine怎么读

unfeminine的读音: ['ʌn'femɪnɪn]

unfeminine的意思

1、adj.不适于妇女的, 不似女流的;

unfeminine的双语例句

1、My first spoken-word poem, packed with all the wisdom of a 14-year-old, was about the injustice of being seen as unfeminine.

我第一首口语诗，集成我14岁时的所有智慧，它是有关被视为无女人味的侵权问题。

2、Some girls fear a skirt ban would leave them too hot in the summer, while others say trousers would be unfashionable and unfeminine.

有些女生担心禁止穿裙子会让她们夏天太热，而有些则说裤子不时髦，不像女性。

3、He said that the advice, detailed in the journal Psychology, may be particularly useful for women, many of whom have been brought up to believe it is unfeminine to stand like a man.

纽曼称，《心理学》杂志里的具体建议对于女性来说尤为受用，但多数女性提出，这种像男人一样站立的站姿失去了女性特有的柔美感。

4、She was a girl far from unfeminine or forward either in her feelings or her habits.

在感情和态度上她远不是一个厚脸皮的和莽撞的姑娘。

5、Behavior that would win a man accolades (and a fat check) is sometimes regarded as aggressive or unfeminine when a woman does it.

女性要求获得男性的赞扬（或者更丰厚的薪水）的行为，经常会被认为是有违伦常的。

以上是简答网为您整理的unfeminine怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/unfeminine>